
      

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 3/2023 

Datum konání:   10. 3. 2023    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Martin Blažek, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 
 

Program:  

1. Zahájení, konference oblasti 

2. Schváleno per rollam 

3. Vzdělávání v oblasti 

4. ZZVJ 

5. Ekonomika oblasti 

6. OCM 

7. SJL 

8. OM 

9. MČR  

10. Galavečer oblasti 

11.  Schvalování rozpisů 

12.  Náhrady OV 

13.  Výzva k diskusi 

14.  Prosba o informace – stav členské základny 

15.  Další jednání OV 

 

1. Předseda oblasti uvítal nově zvolený OV. 

OV stručně probral proběhlou konferenci oblasti. Usnesení a Zápis z konference byly 

zveřejněny na webu oblasti a zaslány prezidentovi ČJF, GS, DIK a KRK. 

Na konferenci byl zvolen počet zástupců oblasti na celostátní konferenci v počtu                    

14 delegátů + 8 náhradníků, přesný počet delegátů zatím není známý. 

OV ve vztahu k usnesení pověřuje M. Blažka revizí stávajících Stanov ČJF a všech řádů tak, 

aby tyto připomínky mohly být rozeslány včas před jednáním Rady ČJF. 

Sekretářka informovala o požadavku zaslat podklady pro další jednání VV do 17. 3. do 12:00 

hodin. 



OV žádá VV, aby při plánování finálního termínu konání republikové konference byla 

zohledněna běžící sezona a pro den konání bylo zvoleno pondělí nebo úterý. 

 

2. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 žádost o vznik nového subjektu JK Destinata, Zbýšov 

 žádost o druhý přestup osob v sezoně – M. H. (B1683) a P. H. (JOYIB) ze 

subjektu MB0582 do subjektu MB0295 

 přesun ZZVJ Heroutice z termínu 13. 4. 2023 na nový termín 10. 5. 2023 

 vložení závodů JK Farma Ptýrov v termínu 23. – 24. 9. 2023 – finále SJL 

 na návrh předsedy oblasti byla do ankety Sportovec Středočeského kraje 

nominována OV Johana Vášáryová. 

 

Zpoplatnění změnu u závodů dle pravidel nelze z důvodu nejednotného přístupu oblastí 

realizovat ve všech případech, a bude tedy inkasováno pouze u jasně zřejmých případů. 

OV se dohodl na následujícím způsobu komunikace – mimo jednání budou témata, u 

kterých to je možné, komunikována e-mailovou cestou a schválena PER ROLLAM (při počtu 

minimálně 3 členů OV z 5 možných. Sekretářka oblasti bude do předmětu emailu vždy 

uvádět PER ROLLAM.), v případě nutnosti možné jednání on-line. 

Bylo řešeno téma spolupracujících osob s OV – průběžně bude dál aktualizováno. 

 

3. OV schválil úhradu nákladů  - uspořádání kurzu pro nové rozhodčí – skoky 3. – 5. 3. 2023 

v areálu JK Farma Ptýrov. Jako školitelé působili Ing. J. Metelka (rozhodčí, stewarding), I. 

Plíšková (zdravověda). Cena kurzu byla OV stanovena na 2500,- Kč. 

Kurzu se zúčastnilo 22 přihlášených. Celkový příjem akce – 55000,- Kč. 

Náklady (faktury) k úhradě – školitel Ing. Metelka 6000,-, cestovné 3168,- Kč, pronájem 

prostor + coffee break pro účastníky 26940,-, náklady na školitele zdravotníka + 

administrace a příprava – 4000,- Kč. Administrací je pověřena sekretářka oblasti, zároveň jí 

OV pověřuje dotazem, zda tyto finance směřují do oblasti, či na centrálu ČJF. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV má jako oblast zájem o uspořádání refreshingu pro stavitele II. a III. třídy. Bude vzneseno 

ke schválení VV ČJF.  

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

OV schvaluje jmenování Mgr. K. Vašákové, MBA, jako kontaktní osobu za Středočeskou 

oblast v rámci vzdělávání v ČJF. Na této pozici nahradí Ing. M. Veselého, kterému OV děkuje 

za dosavadní činnost. Komisi vzdělávání ČJF sdělí sekretářka oblasti. 

Obecně bylo konstatováno, že chybí jednotný systém a nastavení jasných pravidel pro 

financování dle druhu akce či aktivity. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV žádá o pravidla ve všech disciplínách, byť v pracovních verzích tak, aby bylo možné 

uspořádat refreshingy rozhodčích. Dále považuje OV za nutné zasílat pravidla v pracovních 



verzích k návrhům z oblastí. OV žádá, aby byl materiál přístupný ve stejnou dobu všem 

školitelům v rámci ČJF, trvá na tom, aby byl i nadále M. Blažek v seznamu školitelů. 

OV dále žádá o aktualizaci seznamu školitelů. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV projednal žádost D. H. – přihlášení do kurzu stavitel parkurů v termínu 17. 3. 2023 

v Kolesách. OV žádosti vyhovuje. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

4. ZZVJ 

 15. 2. Heroutice (hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, Ing. M. Veselý)          

– 9 přihlášených, příjem z přihlášek 7100,- Kč. Náklady zatím není možné uvést 

z důvodu nedodání podkladů pořadatelem. 

 23. 3. Mělník (hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Nosková, J. Holíková, náhr. J. 

Chvapil) 

 6. 4. Mělník (hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, Ing. P. Bůžková, náhr. J. 

Nosková) 

 13. 4. Heroutice (hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, Ing. M. Veselý, náhr. 

M. Volšická) 

 14. 4. Ptýrov (hl. komisař V. Drbal, komisaři MVDr. Drbal Burešová, Ing. J. 

Gotvald, náhr. Ing. P. Bůžková) 

 15. 4. Čakovičky – pouze spřežení (předběžně hl. komisař Ing. M. Veselý, 

komisaři I. Matoušková, Ing. A. Klauz) 

 15. 4. Korycany (hl. komisař V. Drbal, komisaři I. Hůlková. Ing. L. Starostová, náhr. 

J. Nosková) 

 17. 4. Čtyřkoly (hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý,                          

Mgr. K. Vašáková, MBA, náhr. J. Nosková) 

 28. 4. Poděbrady  

OV žádá o uspořádání setkání všech hlavních komisařů ZZVJ z důvodu ujednocení 

postupů a zajištění objektivních připomínek a námětů k problematice. Podobně 

přínosné by bylo i setkání osob schvalující rozpisy závodů. 

HLASOVÁNÍ: Pro - 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

5. Ekonomika  

V návaznosti na prezentaci na Konferenci oblasti bylo zdůrazněno (čísla za 2023 se 

nevýrazně navyšují návazně na datum): 

                                                 Rok 2022                   Rok 2023                  Rozdíl 

Členství osob Středočeši          3.557                          2.855                        - 20% 

V penězích                                415.700                     1.201.300                  +785.600 

Členství osob ČJF                     19.356                        15.006                      - 22% 

V penězích                               2.263.700                   6.259.100                  + 3.995.400 

Počet subjektů Středočeši           283                           269                          -5% 

V penězích                                435.000                     675.000                     +240.000         

Počet subjektů ČJF                     1.839                         1.616                        - 12% 



V penězích                                2.683.500                3.907.500                     + 1.224.000 

U licencí je finanční navýšení zatím pouze u osob a ostatní se mění průběžně. 

V aktuálně předloženém rozpočtu pro oblasti je naší oblasti přiděleno pro OCM 296.812,- 

Kč a pro provoz 1.254.429 Kč. V této verzi rozpočtu je kalkulováno s dlouhodobě nejnižší 

částkou pro oblasti, mimo to není pracováno s reálnými čísly k 31.12.2022. 

S ohledem na nedostatečné zdůvodnění ponížení rozpočtovaných částek a výrazné 

navýšení částek za členské poplatky v roce 2023, OV žádá o přepočet a úpravu rozpočtu 

oblastí. Zatím je možné pracovat pouze s předpokladem této nižší a neodpovídající částky 

pro provoz oblasti. P. Bůžková připraví zkráceny položkový rozpočet oblasti. 

Dále byla zmíněna informace, že VV podal žádost o investiční dotaci, aniž by předal 

informace a projekt předložil ke schválení členům Rady ČJF. 

OV schválil úhradu faktury JK Mariánovice ve výši 102.000,-Kč – část nákladů akcí OCM, 

celoroční projekt. Oblast očekává  upřesnění příjmové strany svého rozpočtu. V návaznosti 

bude rozhodnuto o další možné podpoře tohoto projektu. Mgr K. Vašáková - vedoucí 

projektu bude průběžně předkládat sumarizační přehledy ekonomiky a základních  

podmínek financování, aby bylo možné připravit další postup a naplnění smlouvy o 

součinnosti KÚ a ČJF Stř.. oblasti. 

OV žádá o co nejrychlejší svolání jednání Rady ČJF (i na základě informace prezidenta 

ČJF na Konferenci oblasti), a zde do hlavních bodů jednání zařadit úpravu rozpočtu, 

investiční dotaci, úpravu některých položek sazebníku poplatků (viz usnesení 

konference) a zprávu KRK. 

 

6. OCM 

Mgr. K. Vašáková, MBA, přednesla program letošního OCM pony skoky + skoky, předběžný 

plán a kalkulaci, ve které se počítá se spoluúčastí oblasti. OV schvaluje navržené podmínky. 

Místy konání jsou Heroutice (pony), Zduchovice (velcí koně i pony), Královice a Ptýrov (velcí 

koně). Trenéry pak jsou Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, Ing. Jana Ferenc Perníčková, Iva 

Holíková, Daniel Voksa. 

OCM pro ostatní je plánováno na podzim letošního roku. Bude oslovena oblast Praha 

s návrhem některé aktivity u disciplín, kde je úzká základna, vzájemně spojit. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV obdržel žádost J. Zieglera o podporu mladých jezdců spřežení v rámci realizované 

soustředění pro jezdce spřežení pro tři středočeské jezdce. OV odhlasoval podporu oblasti 

ve výši 2000,- Kč/jezdec, celkem tedy 6000,- Kč. Administrací je pověřena sekretářka oblasti. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 5, Zdržel se – 0 

 

OV schvaluje termín soustředění všestrannosti v termínu 15. – 16. 4. 2023 v Přeštěnicích, 

trenéři jsou pořadatelem uvedeni Ing. A. Klauz a R. Pokorný. OV odsouhlasil příspěvek 500,- 

Kč/osoba do 18. let věku včetně, která není zařazena do SCM všestrannost. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

Ing. Bůžková zašle členům OV ke konzultaci oblastní metodiku OCM z roku 2022. Současně 

je konstatováno, že metodika v rámci celé ČJF, je v několika verzích a dodatcích z různých 



období, a chybí její aktualizace. Administrace schválených aktivit pro spřežení a všestrannost 

proběhne dle postupu z roku 2022. 

 

7. SJL 

OV schválil definitivní kalendář termínů a pořadatelů SJL skoky 2023. Po úpravě bude 

zveřejněn na webu oblasti a SJL, dále pak na FB a IG. Byly diskutovány formy prezentace SJL 

i partnerů a možnosti věcných cen. 

Schváleny byly STP SJL pro skoky (garant J. Holíková), drezuru (garant L. Korejsová). Pro 

spřežení (J. Ziegler) a všestrannost (J. Štván) budou osloveni oba uvedení, zda by byli 

ochotni se stát garanty pro disciplínu, a návazně pak aktualizovali a administrovali agendu 

SJL, a návazně i OM.  

Byla schválena výroba prezentačního spotu pro jednotlivá kola, na základě zaslaného 

návrhu J. Holíkové členové OV zašlou svá vyjádření a náměty. 

Finále SJL skoky je OV schváleno v termínu 24. 9. 2023, JK Farma Ptýrov. 

Dále bylo diskutováno téma stylových soutěží pro mládež, Mgr. K. Vašáková informovala o 

plánované centrální aktivitě. Bylo schváleno, že připraví pravidla a termíny konání v naší 

oblasti a z důvodu neupřesnění centrálních parametrů tato aktivita nebude pro rok 2023 

přímou součástí SJL a bude jen dle možností prezenčně provázaná. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

8. OM 

Termíny OM 2023 

 23. – 25. 6. 2023 OM spřežení Čakovičky 

 24. – 25. 6. 2023 OM drezura, paradrezura, pony drezura Královice 

 30. 6. – 2. 7. 2023 OM všestrannost Přeštěnice 

 5. – 6. 7. 2023 OM pony skoky Zduchovice 

 7. – 9. 7. 2023 OM skoky Zduchovice 

Návrh STP OM ve všech disciplínách 2023 rozešle Ing. Bůžková všem členům OV, aby mohlo 

dojít k jejich schválení a zveřejnění na webu a sociálních sítích oblasti. Sekretářka oblasti 

upraví v JISu název závodů tak, aby v názvu bylo uvedeno OM oblasti B. 

Sekretářka oblasti zašle V. Drbalovi počty flotů a dekorovacích předmětů pro sezonu 2023. 

OV odsouhlasil garanty jednotlivých OM – skoky K. Vašáková, drezura L. Korejsová, spřežení 

J. Ziegler, všestrannost J. Štván, pony – K. Vašáková 

OV odsouhlasil dva sbory rozhodčích na OM pony skoky a OM skoky. 

OV pověřuje M. Blažka zpracováním agendy (žádost o výjimku) pro soutěž Nadějí při OM 

skoky, následně ji sekretářka oblasti zašle VV ČJF ke schválení. 

OV bude na svém dalším jednání projednávat výši podpory jednotlivým pořadatelům OM, 

dále pak pořadateli Finále SJL, a předjedná sbor rozhodčích – trvá – s ohledem na nové 

složení OV. Sekretářka oblasti rozešle členům OV tabulku s přehledy výše vyplácené podpory 

jednotlivým pořadatelům, návazně pak Ing. Bůžková tabulku rozšířenou o další potřebné 

údaje. 



OV pověřuje sekretářku oblasti vznesením dotazu směrem k VV ČJF ohledně poplatku 15,- 

Kč za start dvojice – OV trvá na zrušení!, platí i pro OM, kde se neplatí startovné, pokud ano, 

je možné žádat o výjimku? 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0  

9. MČR  

OV na svém jednání schválil vedoucí ekip na jednotlivá MČR, a to: 

 20. – 23. 7. 2023 skoky D+ J – Mgr. K. Vašáková, MBA 

 20. – 23. 7. 2023 všestrannost – J. Štván 

 3. – 6. 8. 2023 skoky S + U25 – J. Nosková 

 3. – 6. 8. 2023 spřežení – I. Matoušková 

 10. – 13. 8. 2023 drezura + paradrezura – L. Korejsová 

 23. – 27. 8. 2023 pony skoky + drezura – Mgr. K. Vašáková, MBA 

 9. – 10. 9. 2023 reining – prozatím není stanoven 

OV odsouhlasil výši náhrad za vedení ekipy ve výši 2500,- Kč/den a cestovní příkaz. 

Administrací je pověřena sekretářka oblasti, která s vedoucími ekipy uzavře DPP, ev. dořeší 

možnost fakturace – klub anebo ŽL.. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

10.  OV zpětně hodnotil průběh Galavečera Střed. oblasti, který se konal 18. 2. 2023 v Kolíně. 

Průběh Galavečera byl hodnocen jako zdařilý, OV dále konstatoval, že nesrovnalosti při 

novém modelu vyhodnocení se již nemohou opakovat – náměty model příštího 

vyhodnocení budou řešeny v dostatečném předstihu. 

Administrací (výplatou faktur) je pověřena sekretářka oblasti. 

 

11.  OV odhlasoval pokračování M. Moudrého ve funkci schvalovatel rozpisů v oblasti. 

Za tuto funkci mu náleží odměna ve výši 3350,- Kč měsíčně. Administrací uzavření DPP je 

pověřena sekretářka oblasti. V rámci této agendy budou současně v návaznosti na disciplíny 

a typ závodu spolupracovat garanti disciplín, u náročnějších závodů charakteru OM bude 

schválení rozpisu konzultováno s M. Blažkem a návazně předloženo OV. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

12.  OV odhlasoval aktualizaci výše náhrad za použití internetu, prostor, telefonu, PC a tiskáren 

každého z členů OV. Administrací je pověřena sekretářka oblasti. 

Sekretářka požádala o možnost, aby se jejím zastupujícím v případě nepřítomnosti stal M. 

Blažek, a návazně na to mu byl zřízen příslušný přístup do JISu a zadáno zasílání kopií e-

mailů sekretářky. 

S ohledem na změnu ve složení OV a rozšíření aktivit členů bylo rozhodnuto, že sekretářka 

zašle žádost o možnost rozšířeného přístupu do JISu dalším členům – jedná se o činnosti 

v rámci ekonomiky a IT agend, zastupování sekretáře a schvalování rozpisů. Pokud nebude 

možno toto vyřešit s pracovníky sekretariátu, bude zasláno na VV. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 



13.  OV obdržel Výzvu k diskusi z Karlovarské oblasti ohledně kategorizace jezdců. OV 

s navrženým tématem souhlasí (verze tři kategorie), rádi by tuto výzvu podpořili členstvím 

v přípravné pracovní skupině. Otazníkem však zůstává otázka dalšího postupu. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

14.  OV obdržel prostřednictvím sekretářky oblasti dotaz paní Z. Motyginové ohledně 

poskytnutí údajů ohledně stavu členské základny v roce 2022 a 2023. Na základě tabulky, 

zpracované Ing. Bůžkovou, zašle jako odpověď sekretářka oblasti.  

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

 

15.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


